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Reflexió az előző időszak intézkedési tervében megfogalmazottak beválására vonatkozóan 
(“beválásvizsgálat”): 
̶ Az órarend szerkezetén változtattunk, az előadások és szemináriumok is kisebb 

létszámmal zajlanak az interaktívabb megbeszélések érdekében. 
̶ Megfelelő időt hagyunk az ebédszünetre, és ennek időpontját a kéréseknek megfelelően 

megváltoztattuk. 
̶ Fokozottan figyelünk a foglalkozások idejének betartására és megfelelő mértékű 

szüneteket iktattunk be. Ennek ellenére a foglalkozások néha tovább tartanak (sok a 
mondanivaló). 

̶ A megnövelt betegvizsgálati lehetőségeket a hallgatók pozitívan értékelték. 
̶ Több gyakorlati és kevesebb elméleti órát szerveztünk. 
̶ A labormedicina tantárgyrészt érintő észrevételeket az illetékeseknek folyamatosan 

továbbítjuk. 
 
Visszajelzésünk az általános jellegű hallgatói véleményekre: 
A hallgatók a tárgyat a kari átlag fölé értékelték, a válaszadók aránya 59% volt. Ezt az arányt 
tovább igyekszünk javítani. 
 
Visszajelzésünk a kötelező tárgyakra vonatkozó egyedi jellegű véleményekre: 

Hallgatói megjegyzések Válaszok 
A tanteremben kibírhatatlanul hideg van, 
ahhoz hogy végigüljünk ott egy egész napot 

A tanterem fűtésrendszerén javítottunk. 

Sok volt az üresjárat, ami nagyrészt a 
költözésnek volt köszönheto. Ezt nagyon 
sajnáltuk. 

Mi is nagyon sajnáljuk, a klinika költözésének 
időzítése nem rajtunk múlott. 

Több podcast sokat segítene a tananyag 
elmélyítésében. 

Már a félév során is készítettünk és 
megosztottunk néhány újabb podcastot. 

Oktatóhelyiségek kevesek. A szekrényekre 
sok hallgató jut. A Labormedicinának SEMMI 
értelme sincs. Az orvosoknak 
kiégésmegelozést kellene tartani. A László 
Kórházban lévo gyakorlati nap nem jó. 

Valóban kevés oktatásra használható 
helyiség van, és nem segített a 
Transzplantációs Klinika lezárása sem, mivel 
korábban az ottani helyiségeket is tudtuk 
használni. Terveink között van újabb 
helyiségek kialakítása, illetve a meglévők 
modernizálása. Az öltözőszekrények 
számának növelését felvetettük, a megfelelő 



helyiséget keressük. A Labormedicina a 
kurrikulum alapján a tárgy része, a 
lebonyolítására vonatkozó konkrét kritikákat 
az intézetnek továbbítjuk. Ugyanígy a László 
Kórházban dolgozó kollégáknak is 
továbbítjuk a kritikákat. 

A hematologia oktatás messze kimagasló 
volt a másik két fo temakorrel szemben, az 
órák szervezettségével (kereszt szervezés, 
oktatói jelenlét) volt nehézség. 

Igyekszünk javítani a szervezettségen, sok 
rajtunk kívülálló ok is van (hirtelen 
elvezénylések, betegségek). 

Kevés volt a szünet, és néha abból is lecsípett 
az elozo oktató, azon kívül rendben volt. 

Fokozott figyelmet fordítunk az órák időben 
való kezdésére és befejezésére. 

Labormedicinából nem feltélten elonyös, 
hogy ugyanazt oktattják mint a 
hematológián. 

Továbbítjuk a Labormedicina felé. 

A szünetek hossza elegendo, de ehhez 
szükséges az hogy az oktatók betartsák az 
idokereteket. Az eloadások és gyakorlatok 
nagyon színvonalasak voltak, az oktatók 
türelmesek és hallgató központúak. 

Fokozott figyelmet fordítunk az órák időben 
való kezdésére és befejezésére. 

Nagyon jó eloadók, gyakorlatvezetok, 
színvonalas és szakszeru oktatás. A 
labormedicína része szervezetlen, nem azt 
kérik számon amit leadtak, teljesíthetetlen 
teszt... 

Továbbítjuk a Labormedicina felé. 

Laboratóriumi medicina oktatás teljesen 
haszontalan volt, a szamonkeresnek nincs 
koze az oktatashoz, aranytalan, hogy labmed 
2 nap hematologia 3,5 nap oktatas van pl. 

Továbbítjuk a Labormedicina felé. 

Eloadások es a hematológia oktatás nem túl 
hasznos. 

Sajnáljuk. 

Labormedicina teszt kérdései nem voltak fair 
kérdések. 

Továbbítjuk a Labormedicina felé. 

A belgyógyászat ebben a félévben oktatott 
része finoman szólva sem a szívem csücske, 
de az elképesztoen kedves oktatók ezt 
napról napra segítettek elfelejteni. Sajnos a 
gyakori "folyosón oktatás" kicsit 
kényelmetlenné tette a gyakorlatokat. Az Bel 
Klinikán az oktatás szervezettsége zseniális 
volt, a szünetek voltak kicsit rövidebbek 
(ebben az Irgalmasrendi Kórház szerintem 
jobb volt). A labormedicina teszt nem fedte 
le kelloen az oktatott anyagot (inkább boven 
túlnyúlt rajta). Az oktatók itt is kedvesek, de 
a megvalósítás furcsa volt. 
 

Továbbítjuk a Labormedicina felé. 
Terveink között van újabb oktatási 
helyiségek kialakítása, illetve a meglévők 
modernizálása. 



A labormedicinás napok teljesen 
feleslegesek. Idopzarlás beülni a zoom elé és 
elore felvett videókat nézni amiket 
levetítenek nekünk. Arról nem is beszélve, 
hogy mindkét nap órákkal elhúzták az 
oktatást. 

Továbbítjuk a Labormedicina felé. 

A labormedicína részben rossz volt hogy a 
prezentációkat nagyon sokkal tovább húzta 
az oktató 

Továbbítjuk a Labormedicina felé. 

A labormedicina jobb lenne ha nem lenne 
ebben a blokkban! Nagyon sok beteget 
láttunk és volt boségesen lehetoség a 
betegvizsgálatra, ami nagyon jó volt 

Továbbítjuk a Labormedicina felé. 
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